

Protokoll Styremøte HIF DG 4/2022

Møtenummer: 4/2022

Dato: 21.6.2022 Kl: 19:30

Sted: Skogsrud 4B, Holmestrand.

Til stedet: DJ, Arve, Ellen

Forfall: Jan Ragnar

Andre til stede: Ingen



Sak 1: Godkjenning av innkalling og dagsorden

- Godkjent

Sak 2: Økonomi status (Ellen)

- Saldo Klubb: Kr 60.405
- Kostnader Åpen Dag: Ikke oversikt enda.
- Oversikt sponsor rest.: Ellen har gjennomført oversikt og har dialog med regnskapsfører ang. de som må purres. Ca. Kr 15.000 kommer inn i 2022.

Sak 3: utfordringer Hull 10-12 (DJ)

- Sponsor status: Har skaffet 3 sponsorer.
- Tegninger ny Tee kart. Trenger noen å få opplæring fra Christer.: Arve skal undersøke. Trenger en grafisk designer.
- Bygging. Kostnader Kurv + materiell. Ca. Kr 10.000/hull.: Vi har penger til gjennomføring.

Sak 4: Vedlikehold/behov på banen (Arve)

- Bod: Må tette taket. Mangler sikkert dør/lås og måling samme farge som Tennisklubbens boden.
- Hull 10-12: Fairway er ryddet. Sement fot til hull 10 & 11 i bakken. Kurver bestilt. Må bli enig om kurv plassering 12 og tee plassering hull 11. Arve har en plan om gjennomføring via dugnads kalender.
- Andre vedlikehold: Ryddesag hull 8 venstre fairway. Hull 6 fairway. Se på hull 3 & 4 fairway. Jan Eirik jobber med vegg hull 5.
- Andre endringer: DJ setter opp en survey på Facebook ang. fjerning av gjerde på hull 5. Vi gjennomfører resultatene av survey.

Sak 5: Diverse aktiviteter (DJ)

- Åpen dag: Bra oppmøte. 100 stk innom og 50 stk som prøvde kortbane. 4 ny medlemmer. Vi beholde discene som var til overs frem til vi bestemmer hva vi skal gjøre med dem. Tas opp i neste møte. BUA?
- Kirkens Bymisjon 24.mai. *Ingen kunne delta*
- Frivillighetens torg, Holmestrand kommune, 10.september Høyanghallen
 - o Ingen ny info. Trenger hjelp den dagen.
- BUA 14 mai. Hof. *Ingen kunne delta.*

Sak 6: Tur status (JR)

- Sørlandstur status: Ingen ny info
- Andre turer?: Ingen ny info

Sak 7: Endringer i styret (DJ)

- Nestleder?: Trenger fremdeles
- Sportsligleder?: Trenger fremdeles
- Fjerne Tim og Tine fra Messenger gruppe/ styre epost liste: Ja. Gjennomført.

Sak 8: Åpne saker fra forrige styremøte

- Materialforvalter
 - o JR kom med innspill om klubbtoy: Ikke til stedet.
- Klubbmesterskap?: Ingen ny info.

Sak 9: Orienteringssaker

- Botnestua status. (DJ)
 - o Får svar fra BSK i juni om muligheter. Ingenting mottatt.

Sak 10: Eventuelt

- Venter på levering av Bag Tags (DJ): Har purret opp; fremdeles venter i posten.
- Forslag Jan Ragnar: Doubles turnering med 3 formater x 9. Positiv innspill. Ønsker en plan på gjennomføring.

Sak 11: Dato neste styremøte

- **Neste møte mandag 29 august kl 19-2030.**